
Dagsorden  
Skolebestyrelsesmøde  

 

 
 

24 august 2023 kl. 17.00-20.00 – Stengårdsskolen 

 
 
Deltagere:  

Michelle Christiansen - MC (forældrerepræsentant, STE) 
Susanne Kassentoft – SK (forældrerepræsentant, STE)  
Leni Loesch - LL (forældrerepræsentant, STE) 
Mia Nehm - MN (forældrerepræsentant, BÆK) 
Martin Balle - MB (forældrerepræsentant, BÆK) 
Lasse Andersen - LA (forældrerepræsentant, BÆK) 
Rie Maarlev - RM (forældrerepræsentant, BÆK) 
Heidi Sternberg - HS (medarbejderrepræsentant, STE) 
Kim Stamer  (medarbejderrepræsentant, BÆK) 
Mikkel Reinhold - MR (ledelsesrepræsentant, BÆK) 
Jakob Grün - JG (skoleleder) 
 

Suppleant: 
Nanja Andersen, BÆK 
Allan Kummerfeldt Rosendahl, BÆK 

Marianne Jensen, STE 
  
Inviteret: 
Afbud:   
 
Ordstyrer: 
Referent: Jakob 

O = Orientering, D = Drøftelse, G = Godkendelse, B = Bilag udsendes inden mødet 

Pkt.  Emne/Indhold Tid Notater 

1 G Dagsorden og 

referat 

17.00-17.05 Mikkel  

2 D + B Martin hilser på og 

beretter om status 

på SFO og evt. 

rundvisning 

17.05-17.40 Kommende høring om pejlemærker for kvalitet i SFO og klub.  

Tilsyn med princip om SFO: ´ 

https://egedal-skole.aula.dk/sites/egedal-

skole.aula.dk/files/arkiv/Download_filer/Princip%20for%20sfo.

pdf 

Martin viser SFO frem og fortæller om skovskole, som er hver 

onsdag hvor eleverne er i skoven i deres indskolingstid. 

Skovskolen er primært drevet af pædagogerne, men lærerne er 

også med. Derudover er det en SFO i åbent plan med fokus på 

Fritidspædagogik.  

Vedhæfter Bilag om pejlemærker. Som er overordnet 

kommunale pejlemærker Det er ikke kun SFO der er inde over, 

Klub er også med til at lave pejlemærker. For os er det et 

https://egedal-skole.aula.dk/sites/egedal-skole.aula.dk/files/arkiv/Download_filer/Princip%20for%20sfo.pdf
https://egedal-skole.aula.dk/sites/egedal-skole.aula.dk/files/arkiv/Download_filer/Princip%20for%20sfo.pdf
https://egedal-skole.aula.dk/sites/egedal-skole.aula.dk/files/arkiv/Download_filer/Princip%20for%20sfo.pdf
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arbejde på tværs af matriklerne på Egedal skole. SFOén er glad 

for at fylde noget på dagsordenen.  

Det der fylder noget er især de kortere dage og om der er fokus 

på at få enderne til at mødes ift. til økonomi. Det er der taget 

højde for.  Høringen bliver afklaring i oktober, men arbejdet 

med det efterfølgende skal vi være repræsenteret af skole, 

lærer, pædagoger og elever.  

 

 

3a  Nyt fra 

formandsskabet 

17.40-17.50 Tilbagemelding fra kursus for nye skolebestyrelser 

Tilbagemelding – Sammen om skolen 

Godt kursus, med gode konkrete eksempler fra formidler. Der 

ønskes elevdeltagelse til ”sammen om skolen”.  Generelt en 

forståelse for et godt og konstruktivt rum, hvor der bliver 

diskuteret på en god måde, men det er meget åbent og har 

ikke helt fået sin konkrete retning endnu. Det fremgår tydeligt 

at det handler om hvad vi vil med skolerne i Egedal, men det er 

meget bredt. 

Der er sendt høringssvar ud omkring budgetter, men der 

ønskes en anden proces. Det vil der være mere mulighed for 

næste år, da vi kan være en etableret bestyrelse. 

 

3b O Nyt fra ledelsen 

Vi spiser her 

17.50-18.05 Personalesituation 

Udeområder på BÆK 

Personalesituation:  

1)På Bæk er der gang i en rekruttering af en dansklærer. 

2) På Sten er der blevet informeret om en længerevarende 

sygdom, det går dog den rigtige vej. 

 

3)Skolen er i proces omkring ansættelse af ny leder til Sten. 

Tilbuddet gives senere i dag.  

Der arbejdes med udeområder på Bæk som retter sig mod 

mellemtrin og udskolingen. Både med fokus på boldspil, men 

også med fokus på andre aktiviteter, som eleverne har ønsket. 

Stengårdsskolen følger efter og har fundet midler til at opstarte 

samme forløb med inddragelse af elever og voksne.  
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Der fortælles om indskolingsbånd på Bæk med evaluering fra 

lærer og pædagoger den 3. oktober. Mange ting fungerer godt, 

men der er plads til forbedringer omkring kommunikation og 

organisering. Dette år skal også bruges på at prøve ting af, så vi 

finder den bedste vej til målet.  

Der fortælles om Bækkebladet en avis fra Bæks mellemform. 

Den er blevet modtaget rigtig godt.  

 

3c O Nyt fra 

medarbejderne 

18.05-18.15  

Indskolings bånd se ovenfor.  

Fællesspisning på mellemtrinnet: Der arbejdes med 

fællesspisning og spilcafe på mellemtrinnet. 

Bækkebladet nævnes også. 

Udskolingen arbejder projektarbejde.  

Personalesiden: På bæk er der et forløb med arbejdstilsynet. 

Der er fokus på forholdet mellem elever og voksne.  

Sten:   

Lejrskole lige om lidt. 

Emneuge med fokus på bevægelse og der sluttes af med 

motionsdag på tværs. 

 

3d O Nyt fra elevråd 18.15-18.20 Elevrådet er ikke deltagende endnu. 

3e O Nyt fra andre 

Pause 

18.20-18.25 

 

 

4 D Samarbejde om at 

etablere årshjul 

18.40-19.45 I blev enige om nedenstående fokuspunkter, som vi sammen 

skal sætte sammen som til et årshjul 

Samarbejde om etablering af årshjul. Der fortælles om 

årshjulet og tankerne om det. Det skal styrke møderne 

fremadrettet med henblik på den gode forberedelse. 

Michelle laver et udgangspunkt ud fra nedstående punkter og 

på baggrund af aftenens dialog.  
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Fokuspunkter:  

- Ressourcer til folkeskolen for at sikre trygt og udbytterigt 
læringsmiljø 

- Kommunikation for at skabe forståelse til forældre – 
forståelse for fællesskabet.  

- Arbejdsmiljø for eleverne – Det fysiske arbejdsmiljø for 
lærerne, men også herunder 
undervisningsmiljørepræsentanterne.  

- Arbejdet med mellemformerne og inklusion generelt. 
- Elevernes trivsel – medarbejdernes trivsel 
- Bestyrelsens synlighed også ift. at give forældre gode råd 

til at gøre eleverne undervisningsparat. 
- Bestyrelsen skal være på forkant med at give politikerne 

input til partiprogrammerne frem mod kommunalvalget. 
- Drøftelser af, hvordan man hjælper medarbejdere der er 

nye på skolen eller nyuddannede, men også for 
medarbejde, der kan have brug for hjælp til nye platforme 
osv.  

- Anerkendelse til medarbejderne og understøttelse af 
medarbejdertrivsel. 

- Ønske om markeringer af at vi er blevet én skole. Dette 
kunne være en fest eller lignende. Kan vi invitere til noget 
godt.  

- Branding af den nye skole. 
- Kommunikation ift. at ledelsen – Der skal efter 

udfærdigelsen af handleplaner laves en indsats for at følge 
op. Dette er et ønske om, at få skoleledelse mere ned i 
drift og fokus på at lave godt skolehåndværk med 
overholdelse af aftaler og kommunikation om tiltag, 
evaluering osv.  

- Ønske om at bibringe forældrenes opfattelse af 
medarbejdernes værtskab til medarbejderne med henblik 
på at bibeholde, skabe og genvinde tillid. 

- Møde for forældrerådene. 

6  Evt. og lukket 

møde 

19.45-19.55  

7 G Referat afslutning 19.55-20.00  

 

Kommende nye punkter: 

 

- Statistik på antal uddannede lærere på skolerne.  

 

 

 


